
Protokół Nr XX/08
Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze

z dnia 26 marca 2008 r.
odbytej w sali witrażowej Urzędu Miasta

w Kamiennej Górze

Godzina rozpoczęcia Sesji 15.00, zakończenia 16.00

Obecnych na Sesji – 19 radnych /lista obecności stanowi zał. Nr 1 do protokołu/.

W Sesji uczestniczył Burmistrz Miasta – Pan Krzysztof Świątek
Obsługa radcowska – Adwokat Andrzej Łebek

Ad. 1. Otwarcie Sesji.

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Miejskiej Pani Małgorzata Krzyszkowska, 
która  powitała  Wicestarostę  Powiatu  Kamiennogórskiego,  Przewodniczącego  Rady  Powiatu, 
zaproszonych gości, wszystkich obecnych, lokalne media oraz mieszkańców miasta.

Przewodnicząca RM  stwierdziła,  iż w Sesji  uczestniczy 19 radnych na 21 ustawowego składu 
Rady, co stanowi quorum, przy którym Rada Miejska może obradować i podejmować decyzje. 

Ad. 2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.

Przewodnicząca RM przedstawiła proponowany porządek obrad:

1. Otwarcie Sesji.
2. Wnioski dotyczące zmiany porządku obrad.
3. Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.

4. Wnioski i zapytania.
5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.
6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.
7. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  zasady  korzystania

ze  stołówki  szkolnej  Szkoły  Podstawowej  Nr  1  w  Kamiennej  Górze  z  siedzibą
przy Pl. Kościelnym 1.

8. Podjęcie uchwały uchylającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty 
od  jednorazowej  opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania  wieczystego 
przysługującego  osobom  fizycznym  w  prawo  własności  nieruchomości  stanowiących 
własność  Gminy  Miejskiej  Kamienna  Góra,  zabudowanych  lub  przeznaczonych
pod zabudowę na cele mieszkaniowe. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działki nr 868/3
i 868/4, obr. nr 6).

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działki w rejonie 
ulic: M. Drzymały, J. Lompy i Sportowej, obr. nr 3).

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (działki nr 505/2, 
obr. nr 6 na działkę 507/2, obr. nr 6).

12. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  Uchwały  Rady  Miejskiej  w  Kamiennej  Górze



w  sprawie  ustalenia  zasad  wynagradzania  niektórych  pracowników  samorządowych 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

13. Sprawy różne.
14. Zamknięcie Sesji.

Nikt nie zgłosił wniosków do przedstawionego porządku obrad.

Ad. 3.   Przyjęcie protokołu z XIX Sesji Rady Miejskiej w Kamiennej Górze.  

Przewodnicząca  RM poinformowała,  iż  protokół  Nr  XIX/08  z  Sesji  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze z dnia 20 lutego 2008 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej. 
Dodała, że nie zostały do niego wniesione uwagi ani zastrzeżenia i zapytała, czy w chwili obecnej 
ktoś chciałby takie zgłosić. Uwag ani zastrzeżeń nie zgłoszono.

Ad. 4. Wnioski i zapytania.

Radna Zofia Kolat:

1. Pytanie,  kiedy Radzie  zostanie  przedstawiony  zatwierdzony  i  zmodyfikowany  plan 
remontów planowanych przez Spółkę Mieszkaniową na 2008 rok?

2. Pytanie,  od kiedy będą wypłacane partycypacje  za  okna  osobom, które  otrzymały takie 
zapewnienie?

3. Pytanie,  czy w planie remontów dróg została  uwzględniona wymiana nawierzchni  drogi
i chodnika przy ul. Ogrodowej?

4. Pytanie,  czy  doszło  do  planowanego  spotkania  z  Prezesem  PKS  w  Kamiennej  Górze
w  sprawie  uzgodnienia  kwestii  zatrzymywania  się  autobusów  (dla  wysiadających
i wsiadających) przy cmentarzu przy ul. Wałbrzyskiej?

5. Pytanie, czym kierował się BM dając tak wysoką podwyżkę Prezesowi MPWiK? Radna 
wyraziła zdanie, że gdyby to była jednorazowa premia, to jeszcze byłoby to zrozumiałe,
a w takiej sytuacji uważa to za rozrzutność.

Radny Zbigniew Nagórny:

1. Pytanie,  czy  udało  się  coś  ustalić  w  sprawie  mieszkańców  budynku  przy
ul.  Kościuszki  15  (budynek  TBS),  którzy  otrzymali  do  zapłaty  duże  sumy  pieniędzy
w związku z dokonanym rozliczeniem za rok ubiegły.

2. Pytanie,  czy  udało  się  znaleźć  jakieś  wyjście  w  sprawie  konieczności  podgrzewania
w okresie  letnim ciepłej  wody przez mieszkańców miasta,  co jest  skutkiem rozwiązania 
umów przez PEC?

3. Pytanie o plany remontu dróg miejskich i powiatowych, w związku z fatalnym ich stanem?

Radny Marek Białecki:

1. Pytanie, do kogo należy droga, biegnąca od ul. Spacerowej do przychodni ESKULAP?
2. Pytanie,  kiedy położony  zostanie  kres  parkowaniu  przy  ul.  A.  Mickiewicza  (w  rynku),

w miejscach zakazu?
3. Pytanie o funkcjonowanie monitoringu, gdyż uważa, że nie spełnia on swojej roli?



Radny Józef Groma:

1. Prośba o interwencję w sprawie ul. Księcia Bolka. Nie została ona ujęta w planie remontów 
na ten rok, jednakże jej stan jest tak fatalny, że może udałoby się chociaż wykonać jakieś 
drobne prace.

Ad. 5. Informacja Burmistrza Miasta o pracy między Sesjami.

BM przedstawił informację o pracy między Sesjami, która stanowi zał. Nr 2 do protokołu.

Ponadto odpowiedział na pytania radnych, tj.:

Radnej Z. Kolat:

1. Przedmiotowy plan już powstał i BM powinien otrzymać go do końca tygodnia. Zaraz po 
tym zostanie on przedstawiony wszystkim Komisjom Rady.

2. Podjęto decyzję, aby zrealizować wszystkie zobowiązania podjęte do 2008 r. Obecnie nie są 
i nie będą czynione nowe (jedynie w szczególnych sytuacjach).

3. Przygotowywany jest projekt zagospodarowania tego terenu. Obecnie firma, która wygrała 
przetarg  opracowuje  koncepcję  remontu  dróg  od  ul.  Karola  Miarki,  przez  Ogrodową, 
Spacerową, Parkową i Słoneczną i w ramach tej inwestycji teren będzie porządkowany.

4. Odbyło się spotkanie z Prezesem PKS i potwierdzone zostało, że na chwilę obecną autobusy 
nie mają prawa zatrzymywać się przy cmentarzu, zwłaszcza dla wracających do centrum. 
Niemniej  podjęte  zostały  działania  zmierzające  do  uzyskania  zgody  na  organizację 
przystanku (potrzebna jest również zgoda województwa).

5. MPWiK jest  spółką  prawa handlowego i  wszelkie  decyzje  podejmowane są  przez  Radę 
Nadzorczą i Burmistrza. Wszystkie wypowiedzi BM w tej sprawie w lokalnych mediach są 
prawdziwe i więcej tematu nie będzie komentował.

Radnemu Z. Nagórnemu:

1. Nie zostały podjęte żadne działania w tej sprawie, gdyż nie należy to do kompetencji BM. 
Podczas  spotkania  z  przedstawicielem  miasta  w  Radzie  Nadzorczej  temat  zostanie 
poruszony, jednakże żadne inne działania nie będą podejmowane.

2. Sprawą zajmuje się Z-ca BM i odpowiedź zostanie udzielona.
3. Pierwsze  działania  zostały  już  podjęte,  jednakże  zła  aura  wymusiła  ich  chwilowe 

zatrzymanie.  Uważa,  że  łatanie  dziur  jest  niepotrzebnym wydawaniem pieniędzy,  trzeba 
stopniowo  remontować  całe  nawierzchnie  i  finanse  na  takie  działania  zostały  ujęte
m.in. w budżecie na ten rok.

Radnemu M. Białeckiemu:

.1 Drogą  zarządza  TBS.  Niemniej  zostało  wydane  polecenie,  aby  istniejącą  tam  dziurę 
niezwłocznie załatać.

.2 To jest kompetencja Komendy Powiatowej Policji, temat przyjęty do realizacji.

.3 Uważa,  że monitoring spełnia swoje zadanie i   korzysta z niego m.in.  policja w swojej 
bieżącej  pracy.  Z  naszej  strony jest  konieczność  zatrudnienia  osób,  do  obsługi  sprzętu,
a obecnie są to jedynie osoby skierowane z PUP, które tą pracę traktują przejściowo. Koszt 
wynagrodzenia osób spada również na UM.



Radnemu J. Gromie:

1. Ma nadzieję, że w przyszłorocznym budżecie zostaną zaplanowane środki na gruntowany 
remont tej drogi, a w roku bieżącym na pewno istniejące dziury zostaną załatane.

Przewodnicząca RM  dodała, że na następną Sesję postara się zaprosić Komendanta Policji oraz 
przedstawiciela  miasta  w  Radzie  Nadzorczej  TBS  –  Pana  Jarosława  Koszarskiego,
aby w bezpośredni sposób możliwe było wyjaśnienie nurtujących radnych kwestii.

Ad. 6. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej o pracy między Sesjami.

Wiceprzewodniczący RM przestawił informację o pracy między Sesjami, która stanowi zał. Nr 3 
do protokołu.

Wicestarosta Powiatu poinformował, że powiat posiada 220 km2  dróg, a liczne zobowiązania jakie 
posiada  nie  pozwalają  dokonywać  ich  remontów w oczekiwany  sposób.  Zapewnił,  że  w  roku 
bieżącym  na  pewno  zostanie  wyremontowana  ul.  Spacerowa,  a  występujące  dziury  będą 
systematycznie łatane.

Ad. 7.    Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego zasady korzystania  
ze  stołówki  szkolnej  Szkoły  Podstawowej  Nr  1  w  Kamiennej  Górze  z  siedzibą
przy Pl. Kościelnym 1.

Projekt uchwały przedstawił Kierownik Wydziału Edukacji Kultury i Sportu Pan Janusz Graczyk 
– zał. Nr 4 do protokołu.

Wiceprzewodniczący  RM  zapytał,  co  oznacza  zapis  w  Rozdziale  3  ust.  8  lit.  b  „pozostali 
uczniowie”. Kierownik Wydziału odpowiedział, że szczegółowe wyjaśnienie tego pojęcia znajduje 
się  w Rozdziale  1  ust.  1  lit.  d.   W związku z  brakiem kolejnych pytań  Przewodnicząca RM 
zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca RM stwierdziła, iż w wyniku głosowania Rada Miejska w Kamiennej Górze przy 
16 głosach „za”, 0 „przeciw” i 3 „wstrzymujących się” podjęła Uchwałę Nr XX/136/08 w sprawie 
ustalenia regulaminu określającego zasady korzystania ze stołówki szkolnej Szkoły Podstawowej 
Nr 1 w Kamiennej Górze z siedzibą przy Pl. Kościelnym 1.

Ad.  8.    Podjęcie  uchwały  uchylającej  uchwałę  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  udzielenie   
bonifikaty od jednorazowej opłaty z tytułu przekształcenia prawa użytkowania wieczystego 
przysługującego osobom fizycznym w prawo własności nieruchomości stanowiących własność 
Gminy Miejskiej Kamienna Góra, zabudowanych lub przeznaczonych pod zabudowę na cele 
mieszkaniowe. 

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomościami 
Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 5 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 



jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XX/137/08 w sprawie wyrażenia zgody 
na  udzielenie  bonifikaty  od  jednorazowej  opłaty  z  tytułu  przekształcenia  prawa  użytkowania 
wieczystego przysługującego osobom fizycznym w prawo własności nieruchomości stanowiących 
własność Gminy Miejskiej Kamienna Góra, zabudowanych lub przeznaczonych pod zabudowę na 
cele mieszkaniowe. 

Ad. 9.   Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości (działki nr 868/3  
i 868/4, obr. nr 6).

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomościami 
Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 6 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XX/138/08 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad.  10.    Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  zbycie  nieruchomości  (działki  
w rejonie ulic: M. Drzymały, J. Lompy i Sportowej, obr. nr 3).

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomościami 
Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 7 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XX/139/08 w sprawie wyrażenia zgody 
na zbycie nieruchomości.

Ad. 11.    Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zamianę nieruchomości (działki nr   
505/2, obr. nr 6 na działkę 507/2, obr. nr 6).

Projekt uchwały przedstawiła Kierownik Wydziału Architektury i Gospodarki Nieruchomościami 
Pani Elżbieta Oleksiak – zał. Nr 8 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XX/140/08 w sprawie wyrażenia zgody 
na zamianę nieruchomości.



Ad. 12.    Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Miejskiej w Kamiennej Górze  
w  sprawie  ustalenia  zasad  wynagradzania  niektórych  pracowników  samorządowych 
zatrudnionych w jednostkach organizacyjnych Gminy Miejskiej Kamienna Góra.

Projekt  uchwały  przedstawiła  Inspektor  w  Wydziale  Organizacyjnym  Pani  Anna  Polewska –
zał. Nr 9 do protokołu.

Nikt z radnych nie wniósł zapytań ani uwag do przedstawionego projektu uchwały,  w związku
z czym Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.

Przewodnicząca  RM stwierdziła,  iż  w wyniku głosowania  Rada Miejska  w Kamiennej  Górze 
jednogłośnie, tj. przy 19 głosach „za” podjęła Uchwałę Nr XX/141/08 w sprawie zmiany Uchwały 
Rady  Miejskiej  w  Kamiennej  Górze  w  sprawie  ustalenia  zasad  wynagradzania  niektórych 
pracowników  samorządowych  zatrudnionych  w  jednostkach  organizacyjnych  Gminy  Miejskiej 
Kamienna Góra.

Ad. 13. Sprawy różne.

Radny R. Ostrowski:
1. Zwrócił się z prośbą do BM o wydelegowanie osób w ramach prac interwencyjnych do 

posprzątania Góry Parkowej.
2. Ponowił prośbę o podjęcie działań zmierzających do zawarcia porozumienia z PKS Jelenia 

Góra, dzięki któremu autobus na trasie Jelenia Góra – Przemyśl będzie się zatrzymywał na 
przystanku przy Al. Wojska Polskiego.

3. Zwrócił się z prośbą o rozpoczęcie procedury, w wyniku której zostanie nadane honorowe 
obywatelstwa miasta Panu Romanowi Jakóbczykowi.

4. W imieniu  wspólnot  mieszkaniowych  przy ul.  Słowackiego  2-4  podziękował  Prezesowi 
Spółki Mieszkaniowej za przeprowadzony remont, który był konieczny po szkodach jakie 
wyrządził huragan EMMA.

Radny  J.  Gorczyca  zapytał,  czy  planowany remont  ul.  Lompy ze  środków  popowodziowych 
będzie obejmował również znajdujący się tam most?

BM odpowiedział, że z tych funduszy nie można wyremontować mostu, jednakże w chwili obecnej 
wykonywana  jest  ekspertyza,  która  oszacuje  koszt  remontu  mostu  i  może  uda  się  obydwie 
czynności wykonać w jednym czasie.

Ad. 14. Zamknięcie   Sesji.  

Po  wyczerpaniu  porządku  obrad  Przewodnicząca  Rady  zamknęła  XX  Sesję  Rady  Miejskiej
w Kamiennej Górze w dniu 26 marca 2008 r.

Protokołowała:
Katarzyna Poręba-Plasło Przewodnicząca Rady
         /-/ Małgorzata Krzyszkowska


